
Andelsboligforeningen Naverparken 
 

Bestyrelsesmøde d.13/1.2010 
 

Tidspunkt: Kl.19.00 
Sted: hos Lars 
Afbud: Mogens 
Referent: Jette 
 
Punkter ifølge dagsorden. 
 
Pkt.1:  Godkendelse af sidste referat – godkendt. 
 
Pkt.2:  Siden sidst: 
           Vi har fra Danske Bank modtaget kontonumre, Helle vil sørge for åbning af 
homebanking, og gi´r Jytte besked om kontonr. Til indbetaling af husleje og fællesudgifter. 
 
            Vi har endelig hørt fra K.M.J. - Vi har gennemlæst brevet til uddeling til 
andelshavere og foretaget et par smårettelser,brevet bli`r returneret til Jytte, og hun sørger 
for udsendelse til alle andelshavere, vedlagt referat og oplysning om nyt kontonr. Til 
husleje. 
 
           Freddy har fået regningen for snerydning – er betalt. Vi var enige om at de har været 
givet godt ud i år,da vejene har været fine, og han har været effektiv til at salte, så det har 
været farbart for alle. 
 
         Vi har haft problemer med aflæsning af udvendig måler, da denne har været frosset 
til,Lars har haft kontakt til Energi Midt om problemet. Freddy ta`r nu kontakt til Salten El. 
 
         Ang.opvarmning – flere har i år haft problemer med varmen, Lars kontakter Brædstrup 
El – for at høre ,hvad vi gør – løsning lægges på hjemmesiden. 
 
        Vi kan ikke få fat i Kim Schack, men forventer at høre fra ham til foråret,da han har 
lovet at komme og lave det manglende. 
 
         Der er kommet et par nye navne til ventelisten. 
 
         Vi skal til at booke lokale til generalforsamlingen i april – Lars finder en dato, og 
booker lokalet i Medborgerhuset. Vi har på forhånd 2 mulige datoer. 
 
Pkt.3: Kommende møder: 
 
Onsdag den 10.03.2010 hos Mogens 
Onsdag den 14.04.2010 hos Freddy 
 
Pkt.4. Eventuelt. 
Vi talte om løst og fast – bla. Om en opstramning omkring affald – restaffald er IKKE 
papkasser, sække med julepapir m.m. Emnet bli`r taget op igen til generalforsamling. 


